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Betreft: Extra Aanvullende Art. 47 vragen van SAB/PvdA/SP inzake 50kV tracé Enexis in Limmel 

 

Geacht College, 

 

Hartelijk dank voor het beantwoorden van de door ons gestelde vragen. 
Toch hebt u ons nog niet overtuigd met de beantwoording en moeten wij helaas voor de 2e keer 
vervolg vragen stellen. 
 

1. In antwoord op vraag 14 geeft u aan dat er sprake is van een tussenspanningsnet. Volgens de 
normering geldt een 50 kV net als hoogspanningsnet en is er in Nederland nooit sprake van een 
tussenspanningsnet. Is er volgens u een verschil in de eisen inzake straling tussen een, door u 
genoemd,  tussenspanningsnet en een hoogspanningsnet? Volgens ons is in alle communicatie 
tot dusver (instemmingsbesluit, RIB) gesproken van een 50 kv-hoogspanningskabel. NB onze 
eigen verordening (zie 
https://decentrale.regelgeving.overheid.nl/cvdr/XHTMLoutput/Actueel/Maastricht/CVDR634083
.html) komt de verwijzing naar een tussenspanningsnet niet voor. 

2. All pigs are equal, but some are more equal than others? Waarom moeten Buurtnetwerk Limmel, 
Naga Solar en Mourik en ook de raadsleden die geen P&R, maar wel wonen willen, netjes 
wachten op de gebiedsvisie en de woningprogrammering en kan Enexis, omdat een machine 
beschikbaar is, meteen beginnen op Trega met ontwikkeling? 

3. Heeft ook de gemeente, net als Enexis, grote claims te verwachten van de Glasfabriek, Sappi en 
zonnepark Lanakerveld als de kabel niet tijdig beschikbaar is?  

4. Per wanneer moeten de kabels functioneel zijn? 
5. Is er wel getoetst of er geen MER moest plaatsvinden? 
6. Hoe zit het met dubbelbestemmingen waar het leggen van een dergelijk grote kabel niet 

rechtstreeks aan voldoet? 
7. Was er flora- en faunaonderzoek en archeologisch onderzoek nodig op de locatie? 
8. Hoe zit het met de gezondheidseffecten van een dergelijke kabel? Nu wordt gesproken dat op 

basis van een praktijksituatie in Tilburg er waarschijnlijk geen gezondheidsrisico's zouden zijn? 
Dat moet toch goed onderzocht en onderbouwd worden?  

https://decentrale.regelgeving.overheid.nl/cvdr/XHTMLoutput/Actueel/Maastricht/CVDR634083.html
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Met vriendelijke groet, 

 

Wim Schulpen  Henri Borgignons Ariane Schut  

Jos Gorren  Anita van Ham    
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